
Koolidirektorid 
«Lastetares»

Esmaspäeval olid taas koos 
rajooni koolide direktorid. Se
dapuhku Sakus asuvas Harju 
«Lastetares».

Oma maja ning selle juu
res tegutsevaid ringe tutvus
tas «Lastetare» direktor Külli 
Vollmer. Ta tõdes, et nimi 
Harju «Lastetare» end ei õi
gusta, tegemist on rohkem Sa

ku «Lastetarega», sest siin 
käivad peamiselt ikka vaid 
kohalikud lapsed.

Külli Volmeri arvates ei ole 
vaja, et koolide juures tegut
seksid «Lastetare» ringid. Rin
gijuhtide tasustamise võima
lus tuleks anda koolidele, miks 
peab see toimuma «Lastetare» 
kaudu? Seni aga, kuni see nii 
veel pole, oli Külli Vollmeril 
direktoritele palve, et need 
ringijuhid, keda «Lastetarele» 
soovitatakse, oleksid tõelised 
entusiastid, kellest koolidel ik
ka tõesti suur kasu on. Aga 
veel parem, kui vallad lastega 
tegelema hakkaksid, siis kaoks 
vajadus siinse maja järele 
hoopis.

Probleem on suvise ELO- 
laagriga Paunkülas. Kuna 
sealne puhkebaas vahetas pe
remeest, nõutakse nüüd laagri 
läbiviimise eest üüri. Kolme 
päeva eest oleks see summa 
1500 rubla, aga lisaks nõuavad 
raha veel laste toitlustamine 
ning esinejadki. Selle mure 
lahendamise lubas direktorite 
nõukogu enda peale võtta.

Lühidalt tutvustas oma 
asutuse tööd rajooni alaealis
te asjade inspektsiooni ülem 
Miralda Tarn, Keila-Joa SIK-i 
direktor Mati Kukk kõneles 
Lastekaitse Liidust.

Räägiti veel usaldustelefo
nist, vabariigi ELO, skautide 
ning gaidide juhid tutvustasid 
oma organisatsioonide tege
vust ja põhimõtteid.

Päeva lõpul käisid kooliju
hid ekskursioonil õlletehases.
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